

**Englisch:**

Rick Masøn, born 1994 in Varel, discovered his unbelievable passion for music already in the age of 13. Starting as a DJ at numerous sportevents he developed his talent to another level and reached the first place on the international DJ-Contest in the city of Emden.

Due to his first very own event series, "AUF'S HOUSE" he made himself a name, which is known over the boarders of his hometown! Partys and events were followed by gigs in Berlin, where he played in different famous clubs. Now, after more than 4 years of being in the business, Rick Masøn reached positions as the resident DJ in well known Clubs and other events in his region.

**Deutsch:**

Rick Masøn, geboren 1994 in Varel entdeckte schon im zarten Alter von 13 Jahren seine unglaubliche Leidenschaft zur Musik.

Anfangs noch DJ bei zahlreichen Sportveranstaltungen, entwickelte er sein Talent weiter und erkämpfte sich somit 2009 den ersten Platz beim nationalen DJ Contest in der Studentenstadt Emden.

Durch seine erste eigene Eventreihe, die "AUF'S HOUSE" gelang Rick Masøn der Regionale durchbruch!

Nach zahlreichen Events & Veranstaltungen folgten Auftritte in Berlin, wo er sich erfolgreich an den Plattentellern der angesagtesten Clubs der Stadt einen Namen machen konnte.

Nach mehr als 5 Jahren Cluberfahrung positionierte sich Rick Masøn als Resident bei den angesagtesten Events & Clubs der Region.